
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 
6. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
6. sjednica VMO Luka održana je 02. listopada 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica, predsjednik VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Denis Frančišković, član VMO  

 Bojan Trivić, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 
 
 

Usvajanje Zapisnika sa 5. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalna pitanja 
2. Dani MO Luka – sportski dio programa 
3. Razno 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

                       

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-16 
Rijeka,  02. listopad 2023. 



1. KOMUNALNA PITANJA 
 
AD 1 
 
Zaprimljen je dopis gradske vijećnice s informacijom da je u  kolovozu održana tematska sjednica 
Odbora za promet Gradskog vijeća Grada Rijeke s temom zakupa prostora na Centralnoj tržnici, 
odnosno s pitanjima što učiniti kako bi zakupci ostali na tržnici, a građani ju posjećivali u većem 
broju. Povodom te sjednice gradska vijećnica sastavila je radni dokument s prijedlozima te želi 
čuti mišljenje VMO Luka. Navodi da je za opstanak tržnice kakvu poznajemo važno poboljšati 
prometnu situaciju kao i razmotriti šire prometno i parkirno rješenje u zoni tržnice i okolice. 

Mišljenje vijeća je da bi opcija besplatnog parkinga odnosno postave rampe stanarima 
mjesnog odbora Luka prouzročila dodatne probleme budući da je trenutni broj parkirnih mjesta 
nedovoljan. Prijedlog Vijeća je da se u ulicama oko gradske tržnice dozvoli  parkiranje prvenstveno 
stanarima te zakupcima odnosno korisnicima gradskih štandova. Kupcima koji dolaze na tržnicu 
dostupno je više parkirališta u radijusu od  500 metara, primjerice javno parkiralište na Delti te na 
budućoj lokaciji ˝Exportdrva˝. U mjesnom odboru površine 218.600 m2 nalazi više od 30 
ugostiteljskih objekata čiji djelatnici i svakodnevni gosti dodatno otežavaju ionako nedovoljnu 
količinu parkirnih mjesta. 
Vijeće smatra da bi se novim prometnim rješenjem išlo na štetu stanara okolnih zgrada koji su već 
duže vrijeme suočeni s manjkom parkirnih mjesta s obzirom na izrazito veliki priljev gostiju što 
trenutna infrastruktura ne može podnijeti. 
Na području mjesnog odbora planirana je buduća marina najveća na ovom dijelu Jadrana koja će 
zasigurno otežati sve gore navedeno.    
Gradska tržnica se nalazi na području MO Luka i vijećnici ovog odbora svjesni su problema koji se 
tiču gradske tržnice te svakako inzistiraju na njezinom svakodnevnom unapređivanju.  
Vijeće se osvrnulo  i na programe te dodavanje novih privremenih sadržaja s napomenom da ljudi 
ovdje žive. Naime, mjesni odbor Luka ima učestale primjedbe stanara okolnih zgrada na izrazito 
glasnu muziku koja dolazi iz lokalnih ugostiteljskih objekata a koja ometa svakodnevni život 
stanara. Posebno su upečatljive pritužbe na Božićni program odnosno ´Advent kod kazališta´ s 
posebnim naglaskom na pojačanu razinu decibela koja tijekom vikenda traje do kasnih večernjih 
sati. Također,  pritužbe se odnose na velike količine otpada u kazališnom parku i okolnim ulicama.                             
 
ZAKLJUČAK 

 Gradskoj vijećnici uputiti će se pisani odgovor. 

 

 

2. DANI MJESNOG ODBORA LUKA -  SPORTSKI DIO PROGRAMA 

 

AD 1 
 
Zbog nerješivih problema u ŠRD Luben vijeće nije u mogućnosti organizirati tradicionalni 13. 

kup Udičarenje. Vijeće je jednoglasno podržalo ideju da se organizira KUP MO Luka u briškuli i 

trešeti te pikadu. KUP će se održati u nedjelju 07.10.2023. godine u 9 sati. 

Dogovoren je dolazak u nedjelju u 7 sati kako bi se na vrijeme obavile sve potrebne radnje i 

pripreme za neometani početak i održavanje turnira. 

 
ZAKLJUČAK  

 Vijeće se slaže sa svim navedenim. 
 
 

3. RAZNO 
 
Raspravljalo se  o održavanju zbivanja povodom Božićno-novogodišnjih blagdana u Vredijevoj 
ulici kada se stanovnici susreću s problemom prevelike buke, preglasne muzike i smećem koje 
posjetioci i zakupci ostave za sobom. 
 
ZAKLJUČAK 
 



 Uputiti će se  dopis organizatorima kako se ne bi ponovili prošlogodišnji propusti. 
 

 

 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

 

______________________ 

Predsjednik VMO Luka 

 

 

________________________ 

               Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 

 

 


